



أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع

سياسة توزيع الأرباح

OQ Exploration and Production S.A.O.G.

Dividend Distribution Policy

Dividend Distribution Policy Statement

Board Decision: This Dividend Distribution Policy has been approved by the Board of Directors of OQ Exploration and Production S.A.O.G. ("OQEP" or the "Company") during its meeting held on 23 February 2026 and applies for the financial year 31st December 2026.

Dividend to Shareholders Intent: OQEP aims to deliver a robust and sustainable dividend policy designed to return to shareholders substantially all of its distributable free cash flow while maintaining financial flexibility to support growth and long-term value creation.

Dividend Distribution Interval: The Company intends to continue to implement a quarterly cash dividend distribution; however, this shall remain subject to Board and shareholders approvals.

Dividend Distribution Strategy: Dividends will be paid in cash and structured as follows for the Financial Year ending 31st December 2026:

- Base dividend: OMR 230.7 million per annum, paid quarterly.
- Performance-linked dividend: 90% of free cash flow, plus net proceeds from any asset disposals, less the base dividend.

Company Financial Position Considerations: As per the approved Dividend Distribution Policy, the Company's ability to pay dividends is dependent on, among other things, the following factors:

بيان سياسة توزيع الأرباح

قرار مجلس الإدارة: وافق مجلس الإدارة لأوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع ("أوكيو للاستكشاف والإنتاج" أو "الشركة") على سياسة توزيع الأرباح خلال الاجتماع المنعقد 23 فبراير 2026 وينطبق على السنة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2026.

نية توزيع الأرباح على المساهمين: تهدف أوكيو للاستكشاف والإنتاج لإرساء سياسة توزيع أرباح قوية ومستدامة، تركز على إعادة نسبة كبيرة من التدفقات النقدية الحرة للمساهمين مع الحفاظ على المرونة المالية اللازمة لدعم النمو وتحقيق قيمة طويلة الأجل.

فترة توزيع أرباح الأسهم: تهدف الشركة للاستمرار في تطبيق سياسة توزيع الأرباح النقدية بشكل ربع سنوي رهناً بموافقة مجلس إدارة الشركة والمساهمين.

استراتيجية توزيع الأرباح: سيتم توزيع الأرباح نقدًا للسنة المالية المنتهية تاريخ 31 ديسمبر 2026، وفقاً للتالي:

- توزيعات الأرباح الأساسية: 230.7 مليون ريال عُمانى لكل عام، توزع بشكل ربع سنوي.
- توزيعات الأرباح حسب الأداء: 90% من التدفق النقدي الحر بالإضافة إلى صافي العائدات من أي تخارج من الأصول، بعد خصم توزيعات الأرباح الأساسية.

الاعتبارات ذات الصلة بالوضع المالي للشركة: بناءً على سياسة توزيع الأرباح فإن قدرة الشركة على دفع توزيعات الأرباح تعتمد على العوامل الآتية:

- Free cash flow generation²
- Market volatility and Oil Price levels
- Capital expenditure requirements
- Financing and operating obligations
- Overall financial position and outlook of the Company

Growth Strategy: This Dividend Distribution Policy aims to balance cash distribution with reinvestment in value accretive growth opportunities, ensuring long term sustainability of the business.

Industry and Market Context: This Dividend Distribution Policy clearly establishes that the dividends' distributions decisions shall consider the then-prevailing macroeconomic conditions, energy market dynamics, and the Company's competitive positioning.

Dividend Distribution Plan: For Dividend Distribution Plan Follow OQEP IR Site <https://oqep.om/ir-home>.

Dividend Announcement Placement Plan: Dividend announcements will be disclosed through:

- The Company's official communication channels.
- The Muscat Stock Exchange ("MSX") portal in accordance with applicable disclosure requirements.

Eligibility: Shareholders registered with Muscat Clearing and Depository Company ("MCD") as of the announced record/cutoff date will be eligible to receive dividends.

Approval and Distribution Process:

- The Management shall submit dividend distribution recommendations to the Board.

- تحقيق التدفق النقدي الحر¹
- تقلبات السوق وأسعار النفط
- متطلبات الإنفاق الرأسمالي
- الالتزامات التمويلية والتشغيلية
- الوضع المالي العام للشركة وتوقعاتها المستقبلية

استراتيجية النمو: تهدف سياسة توزيع الأرباح إلى تحقيق التوازن بين التوزيعات النقدية، وإعادة الاستثمار في فرص النمو المعززة للقيمة، بما يضمن استدامة أعمال الشركة على المدى الطويل.

أوضاع قطاع الطاقة والسوق: تنص سياسة توزيع أرباح الأسهم بوضوح على أن قرارات توزيع الأرباح يجب أن تأخذ في الاعتبار الظروف الاقتصادية الكلية السائدة في ذلك الوقت، وديناميكيات سوق الطاقة، والمكانة التنافسية للشركة.

خطة توزيع الأرباح: لمعرفة المزيد حول خطة توزيع الأرباح يرجى زيارة صفحة علاقات المستثمرين عبر الموقع الإلكتروني للشركة: <https://oqep.om/ir-home>.

خطة نشر إعلانات توزيع الأرباح: سيتم الإعلان عن توزيعات الأرباح عبر القنوات التالية:

- قنوات التواصل الرسمية للشركة
- بوابة بورصة مسقط، بما يتماشى مع متطلبات الإفصاح الرسمية.

الاستحقاق: يحق للمساهمين المسجلين لدى شركة مسقط للمقاصة والإيداع ("MCD") اعتباراً من تاريخ الاستحقاق/تاريخ الإغلاق المعلن عنه، الحصول على توزيعات أرباح الأسهم.

عملية الاعتماد والتوزيع:

- تقوم الإدارة برفع توصيات توزيع أرباح الأسهم إلى مجلس الإدارة.

¹ لغرض حساب توزيعات أرباح الأسهم، يُقصد بـ «التدفق النقدي الحر» التدفقات النقدية من العمليات التشغيلية ناقصاً الإنفاق الرأسمالي (بما في ذلك أي استثمارات محتملة في أصول جديدة وممارسة حقوق المشاركة الحكومية، مضافاً إليها صافي العائدات من أي عمليات محتملة للتخلص من الأصول).

² For the purposes of the dividend calculations, "free cash flow" means cash flow from operations minus capital expenditure (including any potential investments in new assets and exercising Government participation rights plus net proceeds from any potential asset disposals).

- The Board shall endorse the dividends distribution for shareholders' approval at an Annual General Meeting or Ordinary General Meeting as applicable.
- The approved dividends will be distributed by the Company within seven (7) days, or as otherwise prescribed by regulators.
- The dividend payments will be administered by MCD.

Dividend Distribution Policy Rationale: This Dividend Distribution Policy reflects OQEP's strong cash-generating capability, disciplined capital allocation approach, and commitment to transparent and predictable shareholders returns.

Legal Clause: This Dividend Distribution Policy is subject to the consideration of the Board in relation to the cash management requirements of the Company's business for operating expenses, financing expenses and anticipated capital expenditures. In addition, the Company expects that the Board will also consider market conditions, the current operating environment in the Company's market and the Board's outlook for the Company's business.

Dividend Distribution Policy Review and Amendments: The Company reserves the right to review and amend this Dividend Distribution Policy as may deem appropriate by the Board to reflect changes in market conditions, regulatory requirements, or the Company's strategic priorities.

Disclaimer: This Dividend Distribution Policy provides guidance on OQEP's approach to shareholders returns and reflects the Company's current expectations and financial framework. Dividend declarations remain subject to Board and shareholders approvals and applicable laws and regulations. OQEP remains committed to transparent communication with shareholders regarding any material changes to its dividend approach.

- يقوم مجلس الإدارة بالمصادقة على توزيعات الأرباح لعرضها على المساهمين للموافقة عليها في اجتماع الجمعية العامة السنوية أو الجمعية العامة العادية.
- يتم توزيع الأرباح المعتمدة من قبل الشركة خلال سبعة (7) أيام، أو حسبما تحدده الجهات التنظيمية.
- تتولى شركة مسقط للمقاصة والإيداع إدارة عملية دفع أرباح الأسهم.

ميررات سياسة توزيع الأرباح: تعكس سياسة توزيع الأرباح لشركة على متانة قدرتها على إنتاج تدفقات نقدية، ونهج الشركة المنضبط في تخصيص رأس المال، والتزامها بتوفير عوائد شفافة ومستدامة للمساهمين.

البند القانوني: تخضع سياسة توزيع أرباح الأسهم لتقدير مجلس الإدارة فيما يتعلق بمتطلبات إدارة النقد لأعمال الشركة لتغطية المصاريف التشغيلية، والمصاريف التمويلية، والإنفاق الرأسمالي المتوقع. بالإضافة إلى ذلك، تتوقع الشركة أن يأخذ مجلس الإدارة في الاعتبار أيضاً ظروف السوق، وبيئة التشغيل الحالية في سوق الشركة، وتوقعات المجلس لأعمال الشركة.

مراجعة وتعديل سياسة توزيع الأرباح: تحتفظ الشركة بالحق في مراجعة وتعديل سياسة توزيع أرباح الأسهم حسبما يراه مجلس الإدارة مناسباً لتعكس التغيرات في ظروف السوق، أو المتطلبات التنظيمية، أو الأولويات الاستراتيجية للشركة.

إخلاء المسؤولية: توفر سياسة توزيع أرباح الأسهم إرشادات حول نهج الشركة تجاه عوائد المساهمين، وتعكس توقعات الشركة الحالية وإطارها المالي. تظل إعلانات توزيع أرباح الأسهم خاضعة لموافقات مجلس الإدارة والمساهمين والقوانين واللوائح المعمول بها. وتلتزم الشركة بالشفافية مع المساهمين فيما يتعلق بأي تغييرات في نهج توزيع الأرباح الخاص بها.



Contact Information:

For further information, please contact:

Mundhir Al Sharji

Head of Investor Relations

Ir@oqep.om

+968-22142999

معلومات الاتصال:

للمزيد من التفاصيل يرجى التواصل مع:

الفاضل/ منذر الشرجي

مدير عام علاقات المستثمرين

Ir@oqep.om

+968-22142999